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Bij het schilderij van Govaert Teunisz. Flinck: 
 

 
 
 

  2. De wolken breken, waar dit lied op vredesvleugels wiekt. 
      De wijde wereld raakt vervuld van hemelse muziek. 
      Zij wordt vanuit haar diepe nacht gewekt door deze klank, 
      haar spraakverwarring overstemd door engelengezang 
 
 3.  De aarde, in zichzelf verdeeld, zucht in haar barensnood 
      van eeuwenlange duisternis, van leven totterdood. 
      De mensen, met elkaar in strijd, zijn nog verdoofd door angst. 
      Zij zullen zwijgen: sterker klinkt dit engelengezang. 
 
 4.  De nieuwe tijd breekt weldra aan naar het profetenwoord. 
      De nieuwe aarde van omhoog begroet haar Vredevorst. 
      En wereldwijd klinkt dan het lied dat deze Koning dankt. 
      Voorgoed zingt alle mensentong dit engelengezang. 
 
  Muziek: een oude carol uit Engeland 
  Tekst: Sytze de Vries 
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Van de voorzitter 
 
 
 

 
Jan Frankema 
 
In de vorige achtergronden schreef ik dat de 
coronacrisis voortduurt maar dat er hoop 
gloort. Nu weten wij dat na een periode van 
versoepelingen de corona nog lang niet 
verleden tijd is. Door de toegenomen 
beperkingen van de laatste tijd keren de 
zorgen terug bij die sectoren die het door de 
beperkingen economisch zwaar hebben. 
Daarnaast is de druk groot in de 
zorginstellingen. Wij hopen voor al deze 
sectoren dat er toch een gunstig perspectief 
ontstaat. Triest is het om te moeten 
constateren dat tegenstellingen binnen onze 
samenleving groeien en zich verdiepen. Een 
sombere ontwikkeling die, denk ik, alleen kan 
stoppen door samen, met wederzijds begrip 
voor elkaars standpunten, de schouders 
eronder te zetten.  
 
De ledenvergadering van begin november kon 
gelukkig op de gebruikelijke manier in een 
zaal worden gehouden. Er stonden 
belangrijke punten op de agenda. Allereerst 
het verkiezingsprogramma voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van maart 2022. 
Uitvoerig hebben we gediscussieerd over het 
programma, waarvan u het concept hebt 
ontvangen. Het programma is naar aanleiding 
van de discussie bijgesteld. U kunt de 
definitieve versie vinden op onze website 
(www.cda.nl/stadskanaal). Onze website 

proberen wij zo actueel mogelijk te houden. 
Dat betekent dat u hier ook verslagen van 
onze inbreng in raadsvergaderingen en 
andere berichten van de fractie of van het 
bestuur aantreft. Ook op facebook kunt u veel 
actuele informatie vinden. Het tweede 
belangrijke punt van de vergadering was het 
vaststellen van de kandidatenlijst voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. Als bestuur zijn 
wij blij dat maar liefst 18 leden bereid zijn op 
onze lijst te gaan staan, waaronder 4 leden 
die jonger zijn dan 30 jaar. Dat jongeren 
bereid zijn zich voor het CDA Stadskanaal in 
te zetten geeft hoop voor de toekomst en 
stimuleert ons. 
 
Onze penningmeester Piet Brinks stopt. Wij 
willen hem bedanken voor zijn inzet voor het 
CDA. Wij zijn blij dat  Fré Haan bereid is de 
taak van penningmeester op zich te nemen. 
 
Het jaar 2022 is een belangrijk jaar. Naar we 
hopen komt er een eind aan de coronacrisis.  
Ook hopen wij op een goede uitslag bij de 
gemeenteraadsverkiezingen. We hebben een 
goed programma en een goede 
kandidatenlijst. In deze achtergronden stelt 
een deel van de kandidaten zich aan u voor. 
We hopen in een aansprekende campagne 
ons programma en onze kandidaten goed in 
de publiciteit te kunnen krijgen. Het voeren 
van een campagne kost geld. We hebben 
hiervoor de afgelopen jaren gespaard maar 
we kunnen altijd wat extra geld gebruiken. Als 
u iets wilt bijdragen aan het verkiezingsfonds 
van onze afdeling (NL77RABO0184892309; 
CDA afd. Stadskanaal), stellen we dat zeer op 
prijs.  
 
Wij zitten nu in de donkere dagen voor kerst 
en in de donkere dagen van corona. In deze 
periode verwachten wij de komst van het licht. 
In de hoop dat dat licht mag schijnen voor 
allen in onze samenleving, wil ik u fijne 
feestdagen, een goed uiteinde en een 
voorspoedig 2022 toewensen. 
 
Vriendelijke groeten 
Jan Frankema.  

http://www.cda.nl/stadskanaal
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Van uw wethouder 
 

 
Goziena Brongers-Roffel 

 

 
Deze keer begin ik met een CDA onderwerp: 
De gemeenteraadsverkiezingen 2022. 
De voorbereidingen zijn in volle gang. 
Uiteraard ook binnen onze afdeling. 
De afgelopen periode heb ik deel uit mogen 
maken van de programma commissie. In de 
ledenvergadering van afgelopen november, 
u heeft als leden het concept programma 
thuis ontvangen, is ons 
verkiezingsprogramma vastgesteld. De 
laatste opmerkingen worden nog verwerkt. 
Een mooi resultaat !  Met de verschillende 
onderwerpen op de thema’s : Leefbaarheid, 
een dienstbare en betrouwbare overheid, 
een sterke samenleving, een eerlijke 
economie en een gemeente met waarden en 
tradities, gaan wij onze lokale boodschap 
vertellen. 
 
Ook ben ik gekozen als uw lijsttrekker voor 
de gemeenteraadsverkiezingen . 
Ik ervaar het als een eer, uitdaging en 
verantwoordelijkheid  om deze taak te 
mogen vervullen. Dank voor het in mij 
gestelde vertrouwen! Natuurlijk doe ik het 
niet alleen. Het is fijn om samen te werken 
met de ( nieuwe) mensen op de kieslijst. Op 
het moment van dit schrijven zijn we 
gezamenlijk druk doende om een mooi en 
goed plan te maken voor 
campagneactiviteiten. 

Het wordt een boeiende en intensieve tijd, 
met het doel om zoveel mogelijk stemmen te 
krijgen voor onze partij. 
 
Een terugblik: 
Het is alweer even geleden: de zomer. Kort 
na het verschijnen van de laatste 
CDAchtergronden. 
Na het zomerreces zijn we weer uitgerust en 
enthousiast begonnen. Als college en de 
raad, maar  ook samen met de fractie. Het 
was goed om een poosje “ off-line” te zijn. 
Tijd om een boek te lezen, vrienden na 
anderhalf jaar weer te ontmoeten ( het mocht 
weer!), maar ook tijd om die rommelkast 
eindelijk op te ruimen…… Kortom: wij 
hebben van een goede vakantie genoten en 
ik kijk daar met een dankbaar gevoel op 
terug. 
 
Collegezaken: 
De afgelopen periode zijn weer veel zaken 
aan de orde geweest. 
Kort samengevat praat ik u bij over een 
aantal onderwerpen. 
 
Volkshuisvestingsfonds en wonen 
Als regio hebben we bij het Rijk een 
aanvraag ingediend om in aanmerking te 
komen voor financiële middelen. Bedoeld om 
in te zetten voor de  woningopgave in onze 
gemeente en de regio. Deze aanvraag is, tot 
onze verbijstering, door het ministerie 
afgewezen, Wij zijn nog in gesprek om te 
kijken of het Rijk op een andere manier geld 
beschikbaar wil en kan stellen. 
Wonen 
Het wonen in onze gemeente is een heel 
actueel onderwerp. 
Bijna dagelijks lezen we daar over in het 
nieuws. 
Voorzien in voldoende  woningen, 
betaalbare woningen voor elke doelgroep, 
huisvesting statushouders, investeren in 
duurzame woningen, dat is ons doel. 
Als gemeente bouwen we echter niet zelf. 
We werken nauw samen met onze partners 
om aan deze opgave invulling te geven. 
Woningcoöperaties , initiatiefnemers, 
vastgoedpartijen, huurdersverenigingen, 
provincie, aannemers, om een paar 
voorbeelden te noemen. 
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Wij maken gebruik van subsidie 
mogelijkheden om processen versneld te 
kunnen uitvoeren. 
Daarnaast blijven we rekening houden met 
de bevolkingscijfers op langere termijn. 
 
COA en Afghanistan 
De laatste tijd heeft de opvang van 
vluchtelingen ons allen erg beziggehouden . 
In het AZC in Musselkanaal hebben we 21 
extra opvangplaatsen kunnen realiseren. 
Gezien de urgentie van vluchtelingen 
opvang, werken we samen met andere 
gemeenten aan de provinciale regietafel,  
aan mogelijke oplossingen. We zien het  als 
een gezamenlijke verantwoordelijkheid, om 
deze mensen een goede opvang te kunnen 
bieden. 
Er vinden nog gesprekken plaats om te 
kijken of we, ook in onze gemeente, 
eventueel in tijdelijke opvang kunnen 
voorzien. 
 
Centrumontwikkeling 
In het Centrum gebeurt veel. De uitvoering 
van het hele project gaat richting de 
afrondende fase. 
De herinrichting van het Europaplein kan van 
start: er komt een plein met groen, en met 
ruimte voor ( kleinschalige) evenementen. 
Voor het Europaplein wordt mede gebruik 
gemaakt van beschikbare “subsidie” gelden. 
 
Financiën 
Met het ontvangen van incidentele financiële 
middelen van het Rijk, is het gelukt voor 
2022 een begroting aan de raad aan te 
bieden, met een klein positief resultaat. Het 
is nu aan de provincie om te bepalen of wij 
weer over kunnen gaan naar het zgn. 
repressief toezicht. 
Het laatste onderzoek heeft duidelijk 
gemaakt, dat wij op een goede manier met 
ons geld omgaan. De pijn zit echt in het 
ontvangen van onvoldoende geld voor de uit 
te voeren taken in het sociale domein: 
Jeugdzorg, WMO en Wedeka. 
De komende maanden gaan we als college 
werken aan een “verbouw plan”. De 
uitdaging is financieel weer gezond te 
worden. Maar ook ruimte zoeken om te 
kunnen investeren, want er zijn genoeg 
ambities voor onze gemeente. Voor de 
verkiezingen willen we de raad een plan 
aanbieden, waar de nieuwe raad, na maart 
volgend jaar, over kan besluiten. 

De financiële situatie hangt nog steeds aan 
een “ zijden draadje”, zolang er geen zicht is 
op toekenning van structurele middelen 
vanuit het Rijk. 
 
 
 
Werkbezoek college gedeputeerde Staten 
In oktober hadden we als college de 
gedeputeerde Staten op bezoek. 
Met elkaar bijpraten over de situatie in onze 
gemeente en in de provincie. We hebben 
geconcludeerd dat de samenwerking goed 
is. We weten elkaar te vinden, ook naast de 
bestuurlijke overleggen. 
Een werkbezoek aan het bedrijf van Jaap 
Dun stond ook op het programma : 
biologische bedrijvigheid aan het Tweede 
Boerendiep in  Musselkanaal. We kregen 
een rondleiding over het bedrijf en een 
presentatie over de voor- en nadelen van 
biologisch boeren. Innovatief 
ondernemerschap ten top! 
 
Herstel na Corona 
Het leek even de goede kant op te gaan. 
Maar op het moment van dit schrijven, zijn 
de besmettingscijfers weer zorgelijk. Dit 
betekent weer veel voor onze inwoners. We 
ervaren weer minder vrijheid en zien om ons 
heen de onrust toenemen. Vele discussies 
over de Corona pas, voorstanders en 
tegenstanders. Voorlopig weer afstand 
houden, meer thuis werken en de 
mondkapjes moesten weer uit de kast 
worden gehaald. 
Als gemeente informeren we zo goed als 
mogelijk onze inwoners over de maatregelen 
en adviezen. Deze situatie ook betekent dat 
onze traditionele nieuwjaarsbijeenkomst 
wederom niet kan plaatsvinden. 
 
Wist u dat? 
- we als college, afwisselend, weer 

bezoekjes brengen aan 60- en 65 jarige 
huwelijksechtparen en 100 jarigen, en dat 
dit erg wordt gewaardeerd 

- er muurschilderingen, grote, op de 
zijgevels van de flats aan de 
Utrechtselaan zijn gemaakt en hier 
positieve reacties op komen: Kunst in de 
openbare ruimte: StreetArt. 

- er ook een Informatie punt Digitale 
Overheid is geopend in de Bolster in 
Onstwedde, waar inwoners terecht 
kunnen voor, gratis, digitale ondersteuning 
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- het Streekhistorisch Centrum haar 50 jarig 
jubileum heeft gevierd met een speciale 
uitgave van het tijdschrift Veerten 

- wij onze inwoners hebben gevraagd te 
laten weten of zij gedupeerd zijn door de 
kindertoeslagen affaire en hulp geboden is 

- Musselkanaal een  Dorpsvisie heeft 
geschreven voor de komende jaren en 
daarmee aan de slag gaat 

 
Tot slot 
We gaan de Kerstperiode tegemoet: Het 
feest van Licht en Vrede. We gedenken de 
geboorte van Jezus. Het liefst doen we dat 
samen met onze dierbaren. 
Ik wens u langs deze weg Gezegende 
Kerstdagen en alle goeds voor 2022. 
 
Een hartelijke groet, 
Goziena Brongers- Roffel 
Wethouder 
 
Wilt u mij iets laten weten of heeft u vragen? 
Dat kan natuurlijk persoonlijk, maar ook via 
g.brongers@stadskanaal.nl  
 
 

Van de fractievoorzitter. 
 

 
Aike Maarsingh 

 
In de afgelopen periode zijn er weer veel 
onderwerpen in de raad aan de orde 
geweest. En besluiten genomen! 
Ondanks de strakke Corona regels en 
protocollen moet het werkdoorgaan. En tot 
nu toe is dat goed gelukt. Zowel met al onze 
mensen die normaal in het gemeentehuis 

werken maar nu in vele gevallen thuis 
,alsook met de raadsleden die of in het Geert 
Teis of online hebben vergaderd. Iedereen 
verlangt natuurlijk weer naar de tijd van voor 
de Corona. Niets is mooier dan fysiek te 
vergaderen, elkaar te zien en in de ogen 
kijken, dat geeft een ander gevoel. Wat 
zullen we de dag prijzen als we de Corona 
met zijn onzekerheid en regels weer kwijt 
zijn. Zelf ben ik er van overtuigd dat we ook 
veel geleerd hebben in de afgelopen tijd. 
Korte vergaderingen , soms ook op grotere 
afstand kunnen soms veel beter on- line 
georganiseerd worden. Dat kan veel tijd en 
geld besparen en is goed voor het milieu! 
Deze afwegingen moeten en zullen 
ongetwijfeld na Corona gemaakt worden! 
Overigens kan niemand een voorspelling 
doen over de afloop. 
Duidelijks dat we als mensen kwetsbaar zijn 
en niet zelf onze toekomst bepalen. Wij 
mogen onze toekomst leggen in de handen 
van onze Heer en Heiland. In de praktijk 
betekent dat ook: bid en werk! 
 
Veel onderwerpen worden en zijn benoemd 
door de collega’s van onze fractie. 
Zelf wil ik vooral stilstaan bij de actuele 
financiële situatie in onze gemeente. 
Zoals bekend staan we onder preventief 
toezicht van de provincie. 
Op 8 nov. jl. hebben we de 
Programmabegroting voor 2022 vastgesteld. 
Dat ziet er gelukkig door meer geld van het 
Rijk voor o.a. de jeugdzorg , WMO 
uitkeringen en een hogere bijdrage uit het 
gemeente fonds een stuk beter uit…De 
verwachting is dat er klein positief saldo is. 
En voor de 3 jaren daarna gemiddeld op nul 
uitkomen. 
En al zijn het voor een deel nog bijdragen 
van het Rijk die door een nieuw kabinet nog 
vastgesteld moeten worden , het ziet er een 
stuk beter uit dan de eerder voorspelde 
tekorten van €5 a €7 miljoen. Daar valt niet 
tegen te bezuinigen! Wij willen niet al onze 
voorzieningen verliezen. Onze gemeente 
moet een aantrekkelijke gemeente blijven 
waar onze ouderen en jongeren zich thuis 
voelen en graag willen wonen en werken. 
Met goed onderwijs, met sport 
accommodaties, cultuur aanbod in vele 
vormen , lezen ,zwemmen en ontmoeten. En 
een goed onderhoud van de openbare 
ruimte. 
 
Wij hebben ons college opgeroepen om 

mailto:g.brongers@stadskanaal.nl
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onvermoeibaar door te gaan met het lobby 
werk voor een betere en solide positie voor 
onze gemeente zodat we onze financiën 
weer op orde krijgen. We willen af van het 
preventief toezicht zodat we zelf de regie 
weer hebben. Dat hoeft waarschijnlijk niet 
meer via een ingrijpend herstelplan maar 
kan via een verbouwplan. Dus het beter 
doen waar het beter kan. En als complete 
raad het liefst gezamenlijk optrekken. 
Dat betekent ook dat we voorlopig geen 
nieuwe ambities kunnen uitvoeren , maar 
zorgen dat we de huidige kwaliteiten en 
voorzieningen bewaken. 
Overigens zijn er in de afgelopen periode 
nog veel dingen WEL uitgevoerd zoals het 
Centrumplan. De laatste fase wordt nu 
aangepakt! Na vele decennia is het dit 
college gelukt de locatie “Vos” aan te kopen 
en daarmee de bereikbaarheid van de Oude 
Markt sterk te verbeteren. En er zijn meer 
rotte kiezen opgeruimd of verbouwd tot 
passende panden. Kijk hoe Musselkanaal is 
aangepakt en bv ook de uitgevoerde 
sanering aan de Marktstraat eindelijk een feit 
is. Er is weer meer ruimte om te bouwen in 
onzegemeente: 
praktisch alle bouwkavels zijn verkocht! Er 
wordt eindelijk weer gekeken naar nieuwe 
mogelijkheden en ruimte!  En dat betekent 
m.i. dat we weer werken aan groei!!!!! 
Tot slot: Het is voor mij zelf de laatste 
raadsperiode. Met een leeftijd van 78 jaar 
wordt het ook tijd om afscheid te nemen. En 
we hebben een mooie lijst met jonge en 
actieve en enthousiaste mensen , die ook 
met beide  benen in de praktijk staan. Die wil 
ik ook zeer bij u aanbevelen. Zelf heb ik het 
als een voorrecht ervaren dat ik raadslid 
mocht zijn. En een bijdrage mocht leveren 
aan het CDA en het belang van de burgers 
van onze gemeente. 
Met ook in het bijzonder aandacht voor de 
zwakkeren en ruimte voor ontplooiing, 
Ik ben geboren en getogen in deze 
gemeente , heb door mijn werk veel van de 
wereld gezien, maar ook dankbaar  dat ik 
hier mag wonen. We leven in een geweldig 
land. En ervaren hoe belangrijk politiek is. In 
een democratie is de politiek de baas Ik 
mocht deze periode 
afsluiten als fractievoorzitter, in goede 
verhoudingen en daarom ook met veel 
plezier gewerkt. Ik zal de contacten , de 
vriendschap ,en de mensen missen. En het 
CDA en de politiek blijven volgen! Voor nu : 

actief deze raadsperiode afronden en 
overdragen.  
Ik wens u allen Gezegende Kerstdagen en 
een gezond en voorspoedig 2022. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Aike Maarsingh 
Oosterstraat 63a 
9502 EE  Stadskanaal 
0599-613137 
0653902860 

 
 
 
Van de fractie 
 

 
Agnes Wubs - Kramer 

 
Het duurt zolang..... 
 
Dit waren in de vorige CDA achtergronden 
de beginwoorden van mijn inbreng, deze 
keer begin ik er weer mee. Want het duurt 
nog steeds lang, het Corona virus laait weer 
op en we weten nog niet hoe dit verder zal 
gaan. Het blijft voor iedereen zoeken naar 
hoe het moet.  
Waarin er vele meningen zijn. Voor nu is 
vooral van belang dat we om elkaars 
gezondheid blijven denken. 
In juli, hebben we in Onstwedde nog op de 
jaarmarkt gestaan. Bijzonder om voor het 
eerst  sinds lange tijd weer op een markt te 
staan. Fijn om weer met de burgers in 
gesprek te gaan. 
 
De vergaderingen zijn gelukkig voor een 
groot deel weer fysiek, we houden de 
vergaderingen in de pleinzaal van het 
theater. Hier is meer ruimte om afstand te 
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houden, de raadscommissies doen we nog 
af en toe digitaal. 
De fractievergaderingen hebben we wel 
fysiek, toch als er nu tussendoor snel iets 
geregeld moet worden, regelen we een 
digitale vergadering. Via Teams kun je heel 
snel elkaar even zien, om samen af te 
stemmen. Aike heeft de rol van 
fractievoorzitter op zich genomen. Tijdens de 
fractievergaderingen neem ik de rol van 
voorzitter op mij, bereidt ook de 
vergaderingen voor. Zo werken we goed 
samen. 
 
In September hebben we afscheid genomen 
van Debora, Debora heeft bijna 3 jaar zich 
vol enthousiasme ingezet in de functie van 
fractieondersteuner. In mei is ze moeder 
geworden en de combinatie is nu minder 
goed te combineren. Wij wensen Wilco en 
Debora veel geluk en gezondheid met hun 
dochter. Vanaf november hebben we een 
nieuwe fractieondersteuner, we heten dan 
ook Jeroen Tempel van harte welkom. 
 
Financiën 
De financiën van onze gemeente zijn nog 
steeds zorgelijk, maar we kunnen inmiddels 
wel positiever  zijn. Waarin we hopen dat we 
weer de eigen regie kunnen krijgen, dat 
houdt niet in dat we niks hoeven te doen, 
maar dat we wel weer plannen kunnen 
maken. We hopen hier meer duidelijkheid 
over te krijgen de komende tijd. Zodat er we 
weer kunnen werken aan investeringen, 
want nu gebeurt er alleen het hoog nodige. 
Hierbij is het risico dat bepaalde taken nu 
niet gebeuren. Waarbij het spreekwoord 
stilstand is achteruitgang, niet de waarheid 
mag worden. We hebben nog steeds contact 
met onze collega’s van het CDA in de 
gemeente Westervoort. Ook zij hebben met 
een lastige financiële situatie in hun 
gemeente te kampen gehad. We delen onze 
ervaringen en hopen ook van hun strategie 
te leren. Dit zijn de voordelen die we geleerd 
hebben van de corona. Deze vergaderingen 
doen we via een digitale bijeenkomst. Geen 
reistijd, maar elkaar wel op de hoogte 
kunnen houden. 
Partijcongres 
Wat heb ik getwijfeld, zou ik wel of zou ik 
niet naar het partijcongres. Hoe kan ik dit 
doen, na een groot congres waar alles vast 
goed geregeld zou worden met de corona 
regels. Maar wat is mijn risico? Ik moet ook 
weer gewoon naar mijn werk als 

verpleegkundige in een verpleeghuis. Juist 
waar de meest kwetsbare mensen wonen. 
Vandaar dat ik niet fysiek gegaan ben. Wel 
heb ik de hele dag digitaal heb congres 
gevolgd. Het was een mooi congres, de 
sfeer was goed, een spiegel is 
voorgehouden vanuit de rapporten van: van 
Zwol en het Spies rapport. Hier moeten toch 
conclusies uit getrokken worden en 
waarmee we nu ook hard aan de slag 
moeten. Op 11 december is er weer een 
partijcongres, ik hoop dan ook dat ik daar 
wel fysiek aanwezig kan zijn. 
 
Zorg in de regio 
Tijdens een raadsvergadering heb ik 
nogmaals aandacht gevraagd voor het 
Refaja. Hierbij dit keer gericht op de 
openingstijden van de spoedpost. Door de 
corona is het soms lastig om de bezetting 
daar rond te krijgen. Voor onze inwoners is 
dan het gevolg verwezen te worden naar 
Emmen of Groningen. Voor onze partij is het 
van belang dat we ons blijven inzetten voor 
goede zorg in de regio en dat de regio ook 
dichtbij betekend. 
 
Verkiezingen; 
De verkiezingen zullen volgend jaar zijn op 
16 maart, een spannende tijd voor ons en 
alle partijen. 
Samen met Goziena heb ik een online 
cursus gevolgd over de komende campagne. 
Hierin hebben we vooral praktische tips 
gekregen hoe we gebruik kunnen maken 
sociaal media. We hopen de komende tijd 
hier zeker mee aan het werk te gaan. 
In de ledenvergadering van 4 november ben 
ik gekozen, door u als leden, op nummer 2 
op de kieslijst. Bedankt voor dit vertrouwen, 
de afgelopen jaren heb ik veel geleerd en 
hoop ook zeker mij de komende jaren in te 
zetten voor het CDA in de gemeente 
Stadskanaal 
 
Regenboogpad 
Tijdens de raadsvergadering van 25 oktober 
is er een motie ingediend door de oppositie 
partijen, over het onderzoeken naar 
mogelijkheden tot een regenboogpad in 
onze gemeente Stadskanaal. De stemming 
is via hoofdelijke stemming gegaan. Een 
meerderheid van onze fractie heeft tegen 
gestemd omdat wij niet tegen deze groep 
zijn, maar juist omdat wij ervoor alle 
inwoners willen zijn! 
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COA 
Op 5 oktober hebben we spoeddebat gehad 
over het COA, Nederland heeft inmiddels te 
maken met veel vluchtelingen. De vraag is 
ook voor onze gemeente om mogelijkheden 
te bieden om meer vluchtelingen op te 
nemen. In Musselkanaal hebben we 21 extra 
plaatsen kunnen realiseren. Een 
grootschaliger opvang was eventueel 
mogelijk in het Pagecentrum. Pagecentrum 
en Roompot waren het echter daar niet over 
eens. Vanuit het COA is hierover onduidelijk 
gecommuniceerd. Uiteindelijk bleek opvang 
in het Pagecentrum niet mogelijk 
 
Werkbezoek 
Samen met Aike heb ik een werkbezoek aan 
de Kwinne gebracht, we hebben uitleg 
gehad over de werkzaamheden van de 
jeugdwerkers. Welstad is een belangrijk 
onderdeel in de gemeente als het gaat om 
welzijn. 
We hebben uitleg gekregen, over “Impacter”, 
ze gaan met jongeren in gesprek en kijken 
waar hun belangstelling ligt, waar hun 
talenten liggen. Dan kijken ze samen hoe ze 
hier een plan voor kunnen maken. 
De Kwinne is niet de enige plek waar de 
jongerenwerkers werken, ook zijn er goede 
contacten op de scholen en in Musselkanaal 
in Lint. 
Verschillende projecten worden ook via de 
scholen gevolgd. 
Ook zijn er een korte lijnen met de wijkagent, 
vooral de preventie is hierin een belangrijk 
onderdeel. Vroeg signalering, waarbij zo 
mogelijk tijdig de juiste hulp ingezet wordt. 
 
Vanaf hier wens ik ieder veel moed en 
kracht, maar bovenal gezondheid toe! 
Agnes Wubs, vice fractievoorzitter 
a.wubs-kramer@stadskanaal.nl 
 
 
 
 

 

 
Peter Gelling 

 
Het hele jaar kerst…. 
Ik liep zo halfweg november s ’avonds mijn 
gebruikelijke ‘blokkie om’ zo noem ik dat, 
even de benen streken, heerlijk vind ik dat. 
Wat mij opviel is dat er al heel vroeg 
kerstbomen in de tuinen of in de huiskamers 
zijn geplaatst dit jaar.  
De windveren van de huizen zijn ook al 
volop voorzien van de meest wonderlijk 
kleurende lichtsnoeren, Action doet goede 
zaken. 
Dit jaar doet de kerst vroeger dan ik ooit 
eerder heb meegemaakt zijn intrede, heeft u 
dat gevoel ook? Bij ons thuis was het 
vroeger altijd gebruikelijk dat we zo 
ongeveer anderhalve week na Sinterklaas 
een kerstboom in huis kregen, meestal met 
kluit en al, wat een prachtige tijd was dat. De 
geur van een echte boom voorzien van 
echte glazen kerstballen, deze werden 
gekocht bij Hempens warenhuis in 
Musselkanaal en zaten speciaal verpakt in 
een kartonnen doosje met beschermend 
papier erin,  de piek op de boom ontbrak 
weleens want die ging nogal eens stuk…het 
voetje brak bij het op de top van de boom 
zetten dikwijls af en dan was hij eigenlijk niet 
meer bruikbaar, want dan stond hij erg 
ontsierend, in het oog springend, scheef op 
de boom… 
 
Het lijkt wel of de mensen in een tijd van een 
rondwoekerend virus, polarisatie en 
eenzaamheid, iets missen en zoekende zijn 
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naar geborgenheid en samenzijn, de kersttijd 
zou dan dit lege gevoel moeten oplossen 
maar wat is dat dan precies? 
Kerst zonder inhoud is als een kerstboom 
zonder piek, lampjes en slingers, er 
ontbreekt iets.. Over gemis gesproken, de 
mens heeft er vooral in west Europa zelf 
voor gekozen om God buiten spel te zetten, 
Hij doet er niet meer toe, men weet het zelf 
allemaal beter, egoïsme en zelfzucht lijken 
steeds meer terrein te winnen, alleen met 
kerst is het kind in de kribbe nog een beetje 
in beeld, maar dan meer voor de vorm en de 
traditie. 
 
Om niet al te negatief te zijn, Kerstfeest is en 
blijft het feest van hoop en uitzien naar een 
nieuw begin en een gelukzalige toekomst 
zonder einde, alleen mogelijk door Hem die 
ondanks alles zijn oneindige liefde voor ons, 
zijn kinderen, niet heeft verloren maar 
vasthoud aan de belofte van volkomen 
verlossing voor ons allen, hiervoor is aan het 
kruis op Golgotha het ultieme offer gegeven. 
Wat een boodschap! 
 
Wat is het hoopvol om te weten dat dit 
vooruitzicht niet alleen tijdens de kersttijd 
geldt maar voor elke dag van het jaar. 
Ik wens u mooie kerstdagen en een 
gezegend 2022 toe. 
 
Peter Gelling 
Raadslid CDA  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jose Schrör 

 
VANG maatregelen. De afgelopen periode 
hebben we  twee raadscommissies gehad 
over het onder VANG (Van Afval Naar 
Grondstof). Op 21 juni en 1 november zijn 
wij geïnformeerd over de maatregelen die in 
onze gemeente er voor moeten zorgen dat 
de doelstelling 75% bronscheiding en 
maximaal 100kg restafval per inwoner per 
jaar gehaald gaat worden.  Er is gestart met 
de afvalcampagne ‘afval scheiden, goed 
bezig’ Middels een aantal scenario’s , 
waarbij o.a. de tarieven voor het afval 
brengstation verhoogd gaat worden, meer 
aandacht geven aan de specifieke 
afvalstromen, het beter scheiden van afval 
en het verminderen van grof huishoudelijk 
afval worden in het maatregelenplan VANG 
2022-2025 zeven maatregelen voorgesteld 
uit de verschillende scenario’s om alsnog de 
doelstelling te bereiken. 
Als raad hebben wij onze mening kunnen 
geven over de voorgestelde maatregelen, 
het college komt in december met een 
definitief voorstel van de VANG maatregelen 
2022-2025. 
Naast deze raadscommissie, heb ik 
natuurlijk ook de raadsvergadering, de 
werkbezoeken en de fractievergaderingen 
gevolgd. Hiervan heeft u verslag gekregen 
van mijn fractiegenoten en de wethouder. 
 
Gemeenteraadsverkiezing 2022 
Nadat deze periode in de gemeenteraad mij 
steeds meer moeite kost om het raadswerk 
te combineren met mijn werk, heb ik 
besloten mij niet meer verkiesbaar te stellen 
voor de komende raadsperiode. Ik wens de 
mensen op de kieslijst alle succes voor de 
verkiezing van maart 2022. Op de 
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achtergrond wil ik voor het CDA actief mee 
blijven werken en denken. 
 
Ik wens u zalige kerstdagen en alle goeds 
voor 2022.Heeft u vragen of wilt u mij iets 
laten weten? 
j.schroer@stadskanaal.nl  
 
 
 
 

 
Merlijn Wiersema 

 
 
De afgelopen periode als raadslid was een 
bijzondere periode voor mij. De wisselende 
regels omtrent de coronapandemie en de 
verschillende raadsbijeenkomsten maakten 
het een turbulente maar leerzame periode. 
 
Werkbezoek Streek-historisch centrum 
1 juli 2021 hebben wij als fractie een 
werkbezoek gebracht aan het SHC. Hierbij 
hebben we het vooral gehad over de 
mogelijke verhuizing van het SHC richting de 
bibliotheek in Stadskanaal. Het oude pand is 
een gebouw die door achterstallig 
onderhoud, niet meer wenselijk is voor het 
SHC. Tevens wil het SHC graag een andere 
ruimte die aansluit bij hun ambitie/visie. Door 
naar het Kofschip te verhuizen in het 
centrum van Stadskanaal hopen zij meer 
bezoekers te trekken en meer de 
samenwerking aan te gaan met de 
bibliotheek die zich ook in het Kofschip 
bevind. 
 
Risico analyse structuurplan 
verkeersveiligheid 
De afgelopen raadsperiode stond er voor 
mijn portefeuilles niet veel op de 

raadsagenda. Maar de  Risico analyse 
structuurplan verkeersveiligheid was toch 
wel een groot en belangrijk onderwerp. Het 
doel van deze analyse is door inzicht te 
krijgen op de verkeersongevallen, onveilige 
verkeerssituaties en verkeersgedrag in onze 
gemeente. Verschillende (grootschalige) 
onderzoeken moeten hieraan een bijdrage 
leveren. Misschien dat u de snelheidsmeters 
in de vorm van ‘’smileys’’ al eens gezien 
hebt op punten in onze gemeente. Deze 
meters zijn een onderdeel van de Risico 
analyse structuurplan verkeersveiligheid. Als 
fractie zijn wij benieuwd naar de uitkomsten 
van deze analyse. 
 
Markt- terrassen- en uitstralingsbeleid 
Tijdens een raadsbijeenkomst in het 
gemeentehuis op 26 oktober 2021 hebben 
we meegedacht en zijn we bijgepraat over 
de markt- terrassen- en uitstralingsbeleid. 
Hierbij heeft de gemeente gesproken met de 
desbetreffende uitbaters en ondernemers 
om tot gezamenlijke afspraken te komen. 
Hierbij moet uw denken aan de 
sluitingstijden van de terrassen, de indeling 
en grote van de terrassen, het aantal soorten 
markten per markt binnen onze gemeente en 
de lengte van een 
stallingscontract/marktovereenkomst. Het 
was mooi ome te horen dat de ondernemers 
en uitbaters unaniem de gemaakte 
afspraken ondersteunen en willen uitvoeren. 
 
Werkbezoek STAR 
6 november 2021 hebben we als fractie een 
werkbezoek gebracht aan de STAR in 
Stadskanaal. Hier zijn we bijgepraat over de 
ontwikkeling en historie van de STAR. Ook 
zij spelen in op de ontwikkelingen rondom de 
spoorlijn Stadskanaal-Veendam en de 
mogelijke komst van de Nedersaksenlijn. 
Veel inwoners (waaronder ikzelf) vinden het 
jammer dat de trein niet meer naar 
Musselkanaal rijdt. Na Nieuw-Buinen liggen 
de spoorbiezen in het zand, waardoor de 
spoorbiezen veel sneller beginnen te rotten. 
De veiligheid kan hierdoor niet meer worden 
gegarandeerd wanneer er een zware 
locomotief overheen gaat. Het 
onderhouden/vervangen van het traject 
Nieuw-Buinen Musselkanaal kost op dit 
moment te veel geld, waardoor er gekeken 
wordt naar alternatieven op dit moment. Zo 
werd er gesproken over spoorfietsen, een 
karretje op het spoor die je al fietsend 
voortbeweegt. Wij zijn als CDA trots op het 
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feit dat wij een als gemeente een uniek 
stukje historie en recreatie hebben in de 
STAR. De circa 150 vrijwilligers zorgen 
wekelijks voor mooie en diverse activiteiten. 
 
Ontwikkelingen Lijn Veendam – Stadskanaal 
Wat was het een domper voor ons als CDA 
om te horen dat de komst van de lijn 
Veendam – Stadskanaal met twee jaar 
vertraagd wordt. Door nieuwe Europese 
regelgeving over spoorwegbeveiliging en 
een budget tekort (duurder dan begroot) 
maakt dat de provincie heeft besloten om het 
project met twee jaar uit te stellen. 
 
Merlijn Wiersema 
Raadslid CDA  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Van de fractieondersteuner 
 

 
Jeroen Tempel 

 

Mijn naam is Jeroen Tempel ik ben 27 jaar, 
geboren en getogen in Stadskanaal. Mij is 
gevraagd de fractie te ondersteunen en om 
mee te denken over de aankomende 
campagnetijd. 

Uitnodiging 

Begin 2021 ben ik door het CDA benaderd 
om mee te denken wat betreft de lokale 
politiek. In die tijd een hele grote eer, echter 
toentertijd kwam het voor mij persoonlijk te 
vroeg en moest ik helaas bedanken. 
Afgelopen zomer heb ik mij wel in mogen 
zetten voor een groot project in Groningen 
en ben ik afgereisd naar Polen. 

World Servants 

Oorspronkelijk zou ik in 2020 met World 
Servants naar Malawi afreizen om daar voor 
de lokale bevolking te bouwen voor een 
betere toekomst. Zoals vele mensen 
getroffen zijn door de maatregels en 
adviezen rondom Covid-19 maakte het voor 
ons ook een onmogelijke opgave om ons 
project in Afrika fysiek te kunnen 
ondersteunen. Om mij toch in te zetten voor 
mensen die dat nodig hebben, ook compleet 
aansluitend op mijn christelijke normen en 
waarden, hebben wij onze krachten mogen 
bundelen en hebben wij mogen dienen in 
Lewenborg, Groningen. 
Tijdens dit project heb ik samen met mijn 
medeprojectgenoten mogen werken aan een 
de bouw aan een activiteitencentrum, hulp 
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mogen verlenen aan de lokale bevolking, 
activiteiten mogen organiseren voor 
ouderen, kinderen en uitgeprocedeerde 
asielzoekers in en om de Stad Groningen. 
Dit alles is samenwerking met meerdere 
maatschappelijke stichtingen en organisaties 
in t’ Stad. 

Polen Auschwitz 

Afgelopen zomer heb ik er voor gekozen als 
aansluiting op mijn vrijwilllige 
werkzaamheden in Groningen, mij cultureel 
en bovenal historisch uit te dagen en ben ik 
samen met een vriend in de auto afgereisd 
naar Polen. Ik ben iemand die graag mag 
reizen, en veel van de wereld wil zien. 
Aldaar hebben wij mogen genieten van de 
lokale bevolking, delicatessen en de 
behouden gebleven geschiedenis en 
architectuur van het oude Polen.  
Tijdens onze reis hebben wij meerdere 
indrukwekkende plaatsen bezocht 
waaronder de Zoutmijnen in Wieliczka, het 
Kazimierz, de Deutsche Emailwarenfabrik en 
mijn uiteindelijke persoonlijke doel; 
Auschwitz-Birkenau. 
Daar heb ik ingrijpende verhalen mogen 
horen van familieleden en met eigen ogen 
kunnen zien hoe het leven kan zijn. 
Terugkijkend zijn wij momenteel bijzonder 
gezegend met de tijd waar wij in leven ook al 
wordt er een groot beroep gedaan op ons 
aanpassingsvermogen als jonge 
volwassenen. 

Achtergrond 

“Waarom heb ik mij in het verleden 
aangesloten bij het CDJA/CDA?” Daar kan 
ik het volgende over zeggen: 
Ik heb het geluk dat ik geboren ben bij mijn 
ouders die mij hebben mogen opvoeden 
volgens de christelijke normen en waarden 
zoals ik die nu nog steeds ken. Ik heb een 3 
jaar oudere zus en ben oom van twee 
prachtige meisjes. Vanaf zeer jonge leeftijd 
hebben mijn ouders mij meegenomen naar 
en laten dopen in de Wijkplaats te 
Stadskanaal. Later hebben wij ons christelijk 
geloof mogen verdiepen bij de voormalig 
Gereformeerde kerk de Drieklank te 
Musselkanaal, inmiddels bij u bekend als “de 
Ontmoeting”. Binnen mijn gemeente heb ik 
30 augustus 2020 belijdenis mogen doen ik 
het gezelschap van mijn familie, vrienden en 
gemeente. 

Begin 2020, midden in de Coronatijd, begon 
het vuur bij mij te branden om te kiezen voor 
een leven met Christus en na intensieve 
gesprekken met onze predikant Wim van 
der Griend heeft dat, binnen de toen 
geldende regels plaats mogen vinden. 
Binnen onze kerk ben ik tevens actief voor 
het zogeheten Beam-team. 

Drijfveren 

Willem Mezach, ons helaas ontvallen op 30 
oktober 2019 was en is mijn grote voorbeeld. 
Mijn grootvader is vanaf het begin lid 
geweest van de Anti Revolutionaire Partij, 
totdat het fuseerde tot het CDA. In deze tijd 
heeft hij zich actief ingezet voor de 
campagne. Ik heb het geluk mogen kennen 
om met hem vele gesprekken te voeren op 
het gebied van kerk, samenleving, sport en 
politiek. Tot zijn laatste dagen was hij 
betrokken zowel per soonlijk, lokaal als 
landelijk met wat er allemaal gaande was en 
is altijd buitengewoon dankbaar geweest 
voor alles wat op zijn pad kwam. Hier kan ik 
mij heel goed in herkennen. En dit mogen 
mensen ook van mij verwachten. 
Wubbe Tempel (mijn vader) is ook altijd 
zeer betrokken geweest met de lokale 
gemeenschap, en heeft zich veelvuldig in 
mogen zetten in de dienstverlenende sector, 
alsmede als vrijwilliger binnen verscheidene 
organisaties op het gebied van kerk, school 
en maatschappelijke dienstverlening. Op 
basis van hoe zij mij zijn voor gegaan wil ik 
deze lijn persoonlijk voortzetten. Graag wil ik 
een maatschappelijke bijdrage leveren en 
dat hoop ik naast mijn overige bezigheden, 
middels het CDA te kunnen verwezenlijken. 
Ik ben ijverig, enthousiast en direct. Ik stel 
mij graag dienstbaar op naar mijn 
medemens en ben oplossingsgericht. Ik sta 
klaar voor groot en klein. 

Vrije tijd en Vrijwilligerswerk 

In mijn vrije tijd mag ik graag wandelen in de 
natuur, fietsen, doe ik krachtraining en train 
ik sinds enige maanden mee bij de 
Groninger Rugby Club in Haren. 
In het verleden ben ik onderwezen op het Pc 
en Rk Scholengemeenschap Ubbo Emmius 
te Stadskanaal, heb ik het recht mogen 
bestuderen aan Chr. Hogeschool 
Windesheim Zwolle en heb ik half jaar aan 
de Rijksuniversiteit Groningen gestudeerd.  
Van tijd tot tijd ben ik, wanneer het weer 
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mag, veelvuldig bij FC. Groningen op de Z-
side te vinden. 
Op het moment van publicatie heb ik de 
verantwoording over de afdeling sponsoring 
en commerciële zaken, van het bestuur van 
Kv. Stadskanaal ’74 en mijn activiteiten als 
voorzitter van de kantinecommissie, helaas 
naast mij neer moeten leggen. Deze waren 
tot mijn spijt niet meer te combineren. 

Wat doet een fractieondersteuner? 

Tijdens mijn periode draag ik de 
verantwoording  over de agenda, notulen, 
activiteitlijsten etc. Voer ik afspraken uit 
richting derde partijen te denken valt aan het 
organiseren van fractie werkbezoeken en 
redigeren van publicaties in kranten, 
produceren en plaatsen van berichten op het 
sociale medium. In deze functie coördineer 
je de gang van zaken. Eigenlijk ben je een 
soort spin in het web en houdt je de fractie 
scherp. 
Ik hoop dat ik u een inzicht heb kunnen 
geven wie ik ben, wat ik doe en wat mij 
bedrijft, en indien u meer wilt weten sta ik 
altijd welwillend open voor een gesprek. Ik 
wens u allen een gezegende tijd toe zo 
richting de feestdagen. Blijf naast elkaar 
staan en blijf gezond. 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Catharinus Jeroen Tempel 
Fractieondersteuner 
 
Wilt u mij iets laten weten of heeft u vragen? 
Dat kan natuurlijk persoonlijk, maar ook via 
j.tempel@stadskanaal 
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Gemeenteraadsverkiezingen 
2022 
 
 
Lijsttrekker: Goziena Brongers- Roffel 
  
Voor de komende GR-verkiezingen op 16 
maart 2022, mocht ik in de ledenvergadering 
van 4 november, gekozen worden als 
nummer 1 op de kieslijst, uw lijsttrekker. En 
dat is een nieuwe rol en taak. Die ik 
overigens met eer, maar ook met 
dankbaarheid wil vervullen. 
Voor onze partij en samen met anderen op 
de kieslijst, ga ik de uitdaging de komende 
vier jaar graag nog een keer aan om het 
wonen en werken, en mee kunnen doen 
voor iedereen in onze gemeente verder te 
verbeteren. 
Als lijsttrekker ben ik, “woordvoerder, 
koploper, aanvoerder” en het “gezicht” van 
onze partij. Voor mij betekent het in ieder 
geval ook: onze lokale CDA boodschap 
vertellen! 
Samen is voor mij belangrijk, in woord en 
gedrag. 
Toen ik in 2007 geïnstalleerd werd als 
raadslid , als opvolger van Janny Alons, en 
de eed af mocht leggen, kreeg ik “ 
kippenvel”. Voor mij een uiting van motivatie, 
ontzag en ook trots ( dankbaarheid). Ik 
voelde de verantwoordelijkheid om een 
politieke en bestuurlijke bijdrage te mogen 
leveren voor en in onze gemeente, vanuit de 
voor mij vertrouwde CDA uitgangspunten. 
Ik heb van mijn raadsperiode tot mei 2015 
genoten. De “ kippenvel” momenten hebben 
zich in de loop van de jaren, vele malen 
herhaald. Ook tijdens de beëdiging van mijn 
wethouderschap in 2015 en 2018 heb ik dat 
weer mogen ervaren. Dat gevoel wil ik zeker 
ook de komende campagnetijd, vasthouden : 
besturen met emoties, vanuit gevoel en oog 
voor de menselijke maat. Het 
wethouderschap ervaar ik als een prachtig 
ambt! Waarbij ik mag en kan rekenen op 
ondersteuning van mijn thuisfront, man en 
kinderen. Onze drie kleinzoons hebben nog 
geen “weet van”. Alhoewel , soms komt het 
ergens ter sprake : “ Wat doen jouw opa en 
oma?” Kleinzoon van 5, toen: “ Mijn opa 
verkoopt huizen en mijn oma is “ 
houtwedder” of zo…”. Inmiddels geniet mijn 
man van zijn pensioen. Ik heb het daar nog 
niet aan toe. 

Ik zet graag in op een goede, inhoudelijke 
campagne, met als doel een mooie 
verkiezingsuitslag. 
Met de verwachting en hoop, op een nieuw 
kippenvel moment. Zonder persoonlijk 
belang, maar namens onze partij, tijdens de 
beëdiging van de nieuwe raad op 30 maart 
2022. Ik zal dan, D.V., opnieuw de eed af 
leggen “ Zo waarlijk helpe mij God 
Almachtig” . 
Met hartelijke CDA groet, 
 
Goziena Brongers- Roffel 
 
 
 
Nummer 2: Agnes Wubs-Kramer 
 
Op 16 maart 2022 is het zover, 
gemeenteraadsverkiezingen. Tijdens de 
ledenvergadering heb ik het vertrouwen van 
de leden gekregen om nog een termijn mij in 
te mogen te zetten voor ons CDA. 
Bij de vorige verkiezingen ben ik begonnen 
als eerstopvolgende, inmiddels zit ik vanaf 
december 2018 in de raad en ben ik 
vicevoorzitter van de fractie. In deze 3,5 jaar 
heb ik veel geleerd. Maar ook al ben ik nog 
steeds lerende, ik kijk er naar uit om dat zo 
mogelijk de komende periode verder te 
mogen doen. 
Ik woon en leef, net zoals u in de Gemeente 
Stadskanaal. Samen met mijn man en 4 
kinderen woon ik in Onstwedde. Het 
raadswerk doe ik naast mijn werk als 
verpleegkundige op een revalidatieafdeling 
in Veendam. Hierin is ook duidelijk zichtbaar 
dat mensen bij terugkeer naar huis erg 
gebaat zijn bij gemeente. Hierin ook een 
samenwerking van groot belang is. Vanuit 
mijn werkervaring hoop ik dat ook te kunnen 
verbinden. Wanneer ik voor de 
gemeenteraad word gekozen kan ik actief 
meedenken, meepraten en meebeslissen 
over actuele en toekomstige zaken die in 
onze gemeente en de regio spelen. 
Ik zie het als een uitdaging om de landelijke 
kaders (praktisch) te vertalen naar de lokale 
situatie en te zorgen dat zaken goed 
gefaciliteerd en uitgevoerd worden voor de 
burgers. Mensen omschrijven mij als een 
“doener” en teamspeler. Ik kan mij er op 
verheugen om samen doelen te stellen, de 
mouwen op te stropen en samen aan het 
werk te gaan. Zodat de thema’s van ons 
verkiezingsprogramma omgezet worden 
naar daden. 
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Aan het verkiezingsprogramma hebben we 
hard gewerkt, waarbij de titel “Samen – 
Leven, Samen – Werken”, voor mij heel 
herkenbaar is. Als gemeente moeten we het 
samen doen! Als CDA’er, er te zijn voor 
iedereen, solidariteit, ook vind ik het 
belangrijk om de betrokkenheid met de 
burgers te versterken. Het CDA staat voor 
mij ook als verbinden met elkaar, 
verantwoording te nemen; we hebben de 
aarde immers in bruikleen Hier wil ik graag, 
samen met de fractie, de raad en het 
college, mij de komende jaren voor inzetten! 
Met hartelijke CDA groet, 
Agnes Wubs-Kramer 
 
 
Nummer 3: Merlijn Wiersema ( 25) 
 
Tijdens de ledenvergadering van 4 
november 2021 hebben de leden van het 
CDA het verkiezingsprogramma en de 
kandidatenlijst vastgesteld. Ik ben blij dat de 
leden mij de kans willen geven om opnieuw 
deel uit te mogen gaan maken van de fractie 
van het CDA. Door mijn derde plek op de 
kieslijst ben ik op een verkiesbare plek 
gezet. Daar ben ik u dankbaar voor. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Nummer 4: Gerard Weinans (44) 
 
Wie ben ik? 
Mijn naam is Gerard Weinans en ben 
kandidaat op de kieslijst van het CDA voor 
de gemeenteraadsverkiezingen van 2022.  
Sinds 2007 woon ik samen met mijn gezin in 
Musselkanaal. Van oorsprong ben ik 
afkomstig uit de gemeente Westerwolde en 
vanaf mijn studietijd tot aan 2007 heb ik in 
de gemeente Groningen gewoond. 
 
Mijn dagelijkse bezigheden: 
In mijn dagelijkse leven ben ik werkzaam 
voor de overheid. Ik heb voor verschillende 
gemeentes gewerkt o.a. ook voor de 
gemeente Stadskanaal. Mijn vakgebied is 
bouwen en ruimtelijke ordening. 
Vanuit dit vakgebied werk ik vanaf 2017 in 
het aardbevingsgebied. In 2021 werd ik 
gevraagd als projectleider. Sindsdien ben ik 
werkzaam als projectleider voor de Nationaal 
Coördinator Groningen om de mensen en 
bedrijven te helpen om 
aardbevingsbestendige gebouwen te 
realiseren. 
Naast mijn werkzaamheden besteed ik veel 
tijd aan mijn gezin en huis. Zo ben ik 
regelmatig met de kinderen naar het sporten 
en vind ik het leuk om allerlei klussen te 
doen in en rond het huis. 
 
Waarom CDA en de lokale politiek? 
Zonder dat wij het ons altijd realiseren 
worden veel beslissingen genomen door de 
lokale overheid die direct invloed hebben op 
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ons dagelijks bestaan. Hoe gaan wij om met 
de openbare ruimte, maatschappelijke 
voorzieningen, armoedebestrijding, 
woningbouw, ontwikkelingsmogelijkheden 
van bedrijven? Dit zijn enkele voorbeelden 
van het domein van de lokale overheid. 
Vanuit mijn christelijke achtergrond, mijn 
opvoeding en mijn overtuiging is het CDA 
voor mij de partij om samen weloverwogen 
politieke keuzes te maken. Daardoor wil ik 
ook graag dat het CDA meebeslist over de 
keuzes die wij als lokale politiek maken. Ook 
was ik tijdens mijn studie aan de HTS-
bouwkunde lid van het CDJA en heb een 
periode aan de jongerenwerkgroep 
landbouw deelgenomen. 
Het CDA zit dan ook behoorlijk in mijn DNA 
en wil daarom ook graag mijn best doen om 
het CDA geluid te laten horen in de 
gemeente Stadskanaal. Uiteraard doen wij 
dat samen. Daarom ga ik graag met u in 
gesprek om te horen welke invloed de lokale 
politiek heeft op uw dagelijks bestaan. 
 
 
 

 Nummer 5: Peter van der Laan (59) 
 
Wie ben ik: 
Ik ben geboren in Stadskanaal en 
opgegroeid in Alteveer. Ben getrouwd met 
Janneke en we hebben twee zoons die 
inmiddels het huis uit zijn. Na een paar jaren 
wonen in Westerbork zijn we teruggegaan 
naar Alteveer, omdat ik me thuis voel in dit 
gebied. Na het volgen van de Mavo-
opleiding in Onstwedde ben ik begonnen bij 
Udema in Gieten. Na mijn diensttijd bij de 
geneeskundige troepen ben ik gaan werken 

in de gezondheidszorg en onder andere de 
hbo-studie SPH in Groningen gevolgd. 
 
Wat doe ik: 
Na jarenlang gewerkt te hebben als manager 
bij verschillende zorgorganisaties, UMCG en 
de Arbo Dienst werk ik momenteel bij 
Verslavingszorg Noord Nederland (VNN) als 
relatiebeheerder. De decentralisatie van zorg 
is onderdeel van mijn dagelijks werk en help 
gemeenten hierbij. Gelukkig kan ik dit doen 
vanuit mijn eigen praktijkervaring, omdat ik 
voor mijn periode als manager als 
ziekenverzorger en groepsleider in de zorg 
mensen heb verpleegd en begeleid. 
 
Waarom de politiek en dan het CDA: 
Maatschappelijke betrokkenheid vind ik erg 
belangrijk. Nu mijn termijn als voorzitter in de 
kerkenraad van de Protestantse Kerk in 
Alteveer erop zit, kijk ik er naar uit om mezelf 
in te zetten voor het CDA. Door mijn werk 
ben ik in aanraking gekomen met de lokale 
politiek en is mijn interesse gewekt om de 
stem van inwoners in de gemeente te 
vertegenwoordigen in de gemeenteraad. We 
leven in een mooi gebied waar het leven 
goed kan zijn, tenminste als je het geluk hebt 
een goede basis te hebben. Als dit niet zo is 
moet er een overheid zijn die je kan 
ondersteunen, daar sta ik voor. Ook jonge 
mensen moeten de kansen krijgen die ze 
verdienen om hier te kunnen (blijven) wonen 
en werken. Naast de christelijke grondslag 
hebben vooral de stabiliteit en continuïteit 
dat het CDA biedt ervoor gezorgd dat ik lid 
ben geworden. De versnippering in de 
politiek en de IK-maatschappij is 
doorgeschoten. CDA is de partij dat 
verantwoordelijkheid neemt en mensen 
verbindt. 
Ik nodig je daarom van harte uit om met mij 
het gesprek aan te gaan. Zodat ik jouw 
mening zo goed mogelijk kan laten 
doorklinken in de gemeente.  
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 Nummer 6: Renze Poortinga, (24) 
 
Wie ben ik 
Mijn naam is Renze Poortinga, 24 jaar oud 
en geboren en getogen in Stadskanaal. Ik 
heb Technische Bedrijfskunde gestudeerd 
maar tijdens mijn studie concludeerde ik dat 
ik liever ging ondernemen. Na goed overleg 
met mijn ouders en vriendin de knopen 
doorgehakt en inmiddels zijn we een klein 
jaar verder en run ik samen met een van 
mijn beste vrienden een digitaal 
marketingbureau en hebben we sinds kort 
een kantoor in Stadskanaal. Naast het werk 
voetbal ik graag en ben ik als jochie 
begonnen aan de Julianastraat bij SJS. 
Momenteel speel ik in het 1e elftal van SC 
Stadskanaal. 
 
Waarom het CDA? 
Ik kom uit een hecht, betrokken en christelijk 
gezin waar thuis Fries wordt gesproken. Ik 
weet dus als geen ander hoe belangrijk 
lokale tradities zijn. Je moet trots zijn op 
waar je vandaan komt en daar is in ons 
geval als Stadskanaalsters alle reden toe. 
We hebben hier prachtige bedrijven, 
verenigingen en initiatieven. Gedurende mijn 
opvoeding is voortdurend gehamerd op de 
christelijke normen en waarden waarbij mijn 
opa en oma een grote rol hebben gespeeld. 
Mijn vriendin en ik delen, inmiddels vijf jaar, 
dezelfde christelijke overtuigingen en wij 
merken dat dit ons sterkt in het dagelijks 
leven. Die christelijke normen, waarden en 
tradities vind je ook terug bij het CDA. Zoals 
bijvoorbeeld rechten én plichten, tradities, 

rentmeesterschap en omkijken naar je 
(zwakkere) medemens. 
 
Waarom lokaal betrokken? 
Ik vind de gemeente ontzettend belangrijk en 
hoop daar mijn steentje aan bij te kunnen 
dragen. Voor eenieder is het belangrijk dat je 
een plek hebt waar je je thuis voelt en waar 
je aanwezigheid gewaardeerd wordt. Waar 
mensen je missen als je er niet bent en voor 
je zorgen als het even wat minder goed met 
je gaat. Waarbij je samen sterk bent. De 
gemeente speelt hier een ontzettend grote 
rol in want bij dit soort plekken moet je 
denken aan een plaatselijke 
(sport)vereniging, de kerk en de scholen. 
Juist in deze tijd waarbij individualisering 
steeds meer toeneemt moeten we gaan 
beseffen dat dit soort plekken onmisbaar 
zijn. Ik denk dat je de individualisering tegen 
kan gaan door de bovenstaande normen en 
waarden over te brengen op de jeugd. Dat 
betekent concreet dat je ze soms even 
achter hun mobieltjes weg moet sleuren en 
de verantwoording moet geven om op elkaar 
te letten. Training geven, bij ouderen langs, 
meehelpen, et cetera. Je steentje bijdragen. 
Met de voeten in de klei en dat is voor 
iedereen spannend in het begin. Zelf heb ik 
dit ook moeten doen en daar ben ik de 
groepen waar ik tot op heden deel van 
uitmaak nog steeds dankbaar voor. 
 
Nummers 7 t/m 18: 
 
Marianne Berndt                   Alteveer 
Klaas Remmerts                   Stadskanaal   
Bé Meems                            Onstwedde 
Aike Blaauw                         Stadskanaal 
Fré Haan                              Onstwedde 
Maria Sanders                      Musselkanaal 
Ernst Paul Faber                  Stadskanaal 
Anja Wesseling                    Onstwedde 
Jarko Wubs                          Onstwedde 
Jan Geert Sterenborg           Alteveer 
Jan Hidde Wilzing                Onstwedde 
Jan Frankema                      Stadskanaal          
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Vriend van het gemeentelijk CDA.  
 
Het is mogelijk dat iemand om één of andere reden geen lid wil worden van het CDA. 
Toch heeft die persoon een positief gevoel bij de plaatselijke afdeling van het CDA 
en wil de afdeling wel financieel of anderszins steunen.  
In deze situatie kan men vriend worden van het CDA voor € 25 per jaar. De bijdrage 
komt rechtstreeks in de kas van het plaatselijk CDA.  De vriend ontvangt het 
gemeentelijk informatieblad CDAchtergronden en is welkom op onze gemeentelijke 
ledenvergaderingen.  
Wanneer u iemand kent die hiervoor voelt, zou u hem/haar dan willen vragen zich als 
vriend op te geven door het sturen van een email naar 
CDAbestuurstadskanaal@gmail.com.  

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:CDAbestuurstadskanaal@gmail.com


20 

 
 
 
 

 
 

 

    CONTACTGEGEVENS: 
 

 
 
 

 

Bestuur: Fractie: Wethouder: 
Jan Frankema (voorzitter) 
Onstaborg 3 
9502 VE Stadskanaal 
0599-616238 
frankemajs@gmail.com 

Aike Maarsingh  (voorzitter) 
Oosterstraat 63A 
9502 EE  Stadskanaal 
0599 – 613137 / 06 – 53902860 
mrsngh@xs4all.nl 

Goziena Brongers 
Barkhoornweg 19 
9591 TR Onstwedde 
0599 – 33 25 80 
g.brongers@stadskanaal.nl 

Henk de Muinck  (secretaris) 
Boeg 2 
9501 JW Stadskanaal 
06 23 00 04 93 
henkorg@planet.nl 

Agnes Wubs  (vice-voorzitter} 
Dorpsstraat 15 
9591 AR Onstwedde 
0599-331472  
a.wubs@stadskanaal.nl   

Fractieondersteuning:  
Jeroen Tempel 
0599 – 616 861 
06 – 300 40 731 
tempelj@stadskanaal.nl 
 

Fré Haan (penningmeester)  
Wessinghuizerweg 15a 
9591 VJ Onstwedde 
06-10961007 
Haan.fme@gmail.com 

José Schrör       
Horsten 10 
9581 TD  Musselkanaal 
0599 – 412797 
j.schroer@stadskanaal.nl 

 

Maria Sanders   
Verbindingsweg 4a 
9581 TG Musselkanaal 
06-54960545 
m.sanders@stadskanaal.nl 

Merlijn Wiersema  
Essenhage 3 
9501 TN Stadskanaal 
06 41 93 11 23 
m.wiersema@stadskanaal.nl 

 

 Huib de Leede  
Veenhuizerweg 2  
9591 TB Onstwedde 
0599-331132 / 06- 44092289 
huibdeleede@hotmail.com 

Peter Gelling  
Verbindingsweg 4   

 9581 TH Musselkanaal  
06 133 701 52 
pd.gelling@stadskanaal.nl 

Ledenadministratie: 
Jan Frankema 
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cdabestuurstadskanaal@gmail.com 
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CDA Den Haag:     

www.cda.nl/stadskanaal 
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www.cda.nl 
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